

" أبناءنا طلبة المدرسة، الأفاضل والفاضلات أولياء الأمور، أعضاء الهيئة الإدارية والأكاديمية الكرام"

السّلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يطيب لنا أن نهدي لكم نيابة عن مجلس أمناء مدرسة السّلطان عظيم تحيّاتنا بمناسبة العيد الوطنيّ المجيد الثّاني والخمسين.

وبهذه المناسبة المجيدة نودٌ إفادتكم بأنّ المدرسة قامت بالاتّفاق مع أحد بيوت الخبرة العالميّة المتخصّصة في تُوظيف القيادات الاكاديميّة والإِداريّة في مختلف أنحاء العالم للقيام بعمليّة توظيف مدير لمدرسة السّلطان اعتبارا من العامّ الدّراسيّ القادم 2023/2024 وذلك نظرا لرغبة الدّكتور جلين كانترفورد (المدير الحاليّ) في التّقاعد.

لقد بذل مجلس الأمناء وفريق الشّركة المكلّفة بعمليّة التّوظيف جُهدا كبيرا لِضمان اختيار الكفاءة المُناسبة لقيادة مدرسـةُ السّـلطَّانِ للسّـنواَّتُ القادمةُ حيث تمّ الإعلان في مختلف وسائل الإعلام العالميّة المتخصّصة في مجال توظيف الكوادر الأَّكاديميَّة وتمّت عمليّة تحليل السَّير الدِّاتيّة للمُتقدّمين لشغَّل هَذا المنصب القياديّ المُهمّ.

لقد تمّ تشكيل لحنة داخليّة من أعضاء محلس الأمناء وفريق الإدارة العُليا لمقابلة أفضل عشرة مُرشِّحين للوظيفة وذلك عن طريق المُقابلة عن بُعد من خلال شبكة الإنترنت وذلك لاختيار أفضل أربعة من المُتقدّمين لشغل الوظيفة ودعوتهم لزيارة سلطنة عُمان للمُقابلات النّهائيّة.

ونظراً لأهميّة المنصب سعب محلس الأمناء الب مُشارِكة محموعة كسرة من أولياء الأمور والمُوظّفين والطّلاب والخرّيص القدامي لضمان اختيار الكفاءة المُناسية لإدارة المدرسة لتحقيق رؤية 2040.

لقد اتَّفق الجميع على أنّ الأستاذ نيجل فوسيب هو الأجدر للمشاركة في قيادة دفّة مدرسة السّلطان للمرحلة القادمة وهو من ذوي الخبرات العالميّة المتنوّعة في مدارس دوليّة وفي دول مُختلفة شملت القارّة الأوروبيّة والصِّن وهو حاليًا بعمل في جمهوريَّة بنما.

سيبدأ الأستاذ نيجل مهام وظيفته في مدرسة السّلطان مع بداية العامّ الدّراسيّ القادم ونطمح أن يكون شريكا مُتميّزا في عمليّة تطوير المدرسة في جميع المجالات المُختلّفة بحيث تستمرّ مدرسة السّلطان على أداء مهامّها ورؤيتها لتحقيق طموحات أولياء الأمور والطّلاب.

وختامـاً، أرجو للجميع سنة دراسيّة ناجحة، وأتطلــع إلى أداء متميّز لطلّابنا هذا العامّ.

وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتّقدير،

رئيس مجلس أمناء مدرسة السّلطان



























Dear Students, parents and Staff,

On behalf of the Board of Trustees, we would like to extend to you our best greetings for the occasion of the fifty second National Day.

On this occasion, we would like to inform you that the school has agreed with an international institute of expertise specialized in recruiting academic and administrative leaders around the world to carry out the process of hiring a School Principal for The Sultan's School for the next academic School Year (2023/2024). This is in response to the desire of Dr. Glenn Canterford (the current School Principal) who wishes to retire.

The Board of Trustees and the recruiting institute in charge have made a big effort to ensure the selection of appropriate competent skills for leading The Sultan's School for the coming years. To this end, we have advertised in various international media outlets specialized in the field of recruiting academic personnel. The Curriculum Vitae of applicants were analyzed to find the best candidate for this important position.

An internal committee of Board Members and the Senior Leadership Team was formed to interview the best ten candidates for the post, distantly through the internet, and choose the best four among them who will visit the Sultanate of Oman for the final interviews.

Due to the importance of this post, the Board of Trustees sought to have a big group of parents, staff, students and old graduates participate if the process to ensure selecting the appropriate skilled leader for the school who can achieve the vision for the year 2024.

Everybody agreed that Mr. Nigel Fossey is the best candidate for leadership of The Sultan's School for the next stage He has a diverse global experience in international schools and in different countries, including Europe and China, and is currently working in Panama.

Mr. Nigel will start his duty at The Sultan's School in the beginning of next school year. He aspires to be a distinguished partner in developing the school in all aspects and enabling the school to continue fulfilling its tasks and visions that will meet the ambitions of the parents and students.

In conclusion, I wish everyone a successful academic year and look forward to an outstanding performance of our students this year.

Best regards,

Major general/Khalifa Ali Nasser Al-Siyabi **Board of Trustees Chairman**





















